
3 Pièces

78 m²

Réf. 84169707

530 000 €

St Martin
Appartement à vendre (97150)
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SOUS OFFREEXCLUSIVITE Nettlé Bay Beach ClubOpportunité maison

mitoyenne T3 d'environ 76 m2 dans cette copropriété très convoitée à

la Baie Nettlé.La résidence bénéficie de plusieurs piscines et un accès

direct  à  la  plage.Vous  bénéficiez  d'un  très  belle  pièce  à  vivre  avec  sa

cuisine ouvert sur le salon et la terrasse couvertedonnant sur un grand

deck  et  la  plage.Le  proposé  avec  deux  chambres  dont  une  à  l'étage

avec sa terrasse pergola vue mer.Le bien est vendu meublé, prêt à être

exploité  en  résidence  secondaire,  location  saisonnière  ou  résidence

principale.En copropriété de 172 lotsCharges de ...

UNDER  PURCHASE  OFFER"Exclusive  Listing:  Two  bedrooms  Town  houses  with

Direct Beach AccessUnique opportunity for a semi-detached 2 bedrooms house of

approximately  76  m2  at  the  Nettle  Bay  Beach  Club.The  residence  has  multiple

swimming pools and direct beach access.You'll enjoy a beautiful living room with an

open kitchen, leading to the lounge and covered terrace overlooking a large deck

and the beach.The property features two bedrooms, one of them is upstairs with its

own  sea-view  pergola  terrace.Sold  fully  furnished,  ready  to  be  used  as  a  second

home, for seasonal rental, or as a primary ...

OCEANO CHRISTIE’S

31 Avenue des Plages Plaza Orient Bay 97150 SAINT-MARTIN - 97150 ST MARTIN
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